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Abstract (en)
A dispenser for toilet-paper rolls is disclosed, having a box-like housing which has laterally vertically running guides (12) for receiving bearing
journals attached to the rolls, the guides each being provided with an introduction section (15) pointing to the front side of the housing. An inwardly
projecting guiding element (14) is arranged in the introduction section (15) at least in one of the two lateral guides (12), said guiding element fitting
into a recess (13), running in the axial direction, of at least one of the bearing journals (10, 11) of a paper roll (3; 4). <IMAGE>

Abstract (de)
Es ist ein Spender für Toilettenpapier-Rollen offenbart, der ein kastenartiges Gehäuse, das seitlich senkrecht verlaufende Führungen (12) zur
Aufnahme von an den Rollen angebrachten Lager-Zapfen aufweist, offenbart, wobei die Führungen jeweils mit einem zur Vorderseite des Gehäuses
weisenden Einführabschnitt (15) versehen sind. Im Einführabschnitt (15) ist wenigstens in einer der beiden seitlichen Führungen (12) ein nach innen
vorstehendes Leitelement (14) angeordnet, das in eine in axialer Richtung verlaufende Ausnehmung (13) wenigstens eines der Lager-Zapfen (10,
11) einer Papier-Rolle (3; 4) paßt. <IMAGE>
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